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نشست مشترک سران قوا در نهاد ریاست جمهوری برگزار شد.
نشســت مشــترک ســران قوای مجریه، مقننه و قضائیه به میزبانی مســعود پزشکیان، 

رئیس جمهور در نهاد ریاست جمهوری برگزار شد.
سفیر ایران در لبنان: 

آمریکا برای تل آویو سلاح می خواهد 
و برای دیگران خلع سلاح

سفیر جمهوری اســامی ایران در بیروت با یادآور شدن سرنوشت کشورهای 
سوریه و لیبی بعد از پذیرفتن خلع ساح، از کشورهای منطقه خواست در خصوص 
 درخواست خلع ساح هوشــیارانه عمل کنند که توان دفاعی خط مقدم حاکمیت 

آنها ست.
مجتبی امانی، سفیر جمهوری اسلامی ایران در لبنان بامداد شنبه در حساب کاربری خود 
در شــبکه اجتماعی ایکس تأکید کرد که مسئله »خلع سلاح« توطئه آشکار آمریکاست، زیرا 
واشــنگتن در حالی که خود رژیم صهیونیســتی را با پیشرفته ترین سلاح ها و موشک ها مسلح 

می کند، از تسلح و تقویت دیگر ارتش ها ممانعت به عمل می آورد.
وی خاطرنشــان کرد: به  محض آنکه کشورها تسلیم شــوند و زیر بار خواسته خلع سلاح 
 بروند، در معرض حمله و اشــغال قرار می گیرند. درست همان طور که در عراق، لیبی و سوریه

رخ داد.
امانی تاکید کرد که جمهوری اسلامی ایران به خوبی از خطر این توطئه برای امنیت ملت های 

منطقه آگاه است و به دیگران هشدار می دهد که در دام دشمنان نیفتند.
امانی تصریح کرد: حفظ توان دفاعی خط دفاعی اول حاکمیت و استقلال است و نباید بر 

سر آن چانه زد.
سفیر ایران در لبنان این هشدار را پس از سخنرانی دبیرکل حزب الله لبنان داده است.

شیخ نعیم قاسم، دبیرکل حزب الله در سخنرانی اخیر خود، موضع قاطع این گروه را در برابر 
درخواست های خلع سلاح، به ویژه از سوی اسرائیل و آمریکا، اعلام و تاکید کرد حزب الله تحت 

هیچ شرایطی سلاح خود را تحویل نخواهد داد.
وی این درخواســت ها را توطئه ای برای تضعیف لبنان و تســهیل اهداف اسرائیل دانست 
و گفت هر کســی که خواســتار خلع سلاح مقاومت باشــد، درواقع در حال خدمت به دشمن 

صهیونیستی است.
استاندار فارس در مراسم بزرگداشت روز ارتش جمهوری اسامی ایران:

امنیت امروز كشور مرهون تلاش و جانفشانی 
نیرو های مسلح در تمامی یگان ها است

شیراز- خبرنگار کیهان:
 حسینعلی امیری استاندار فارس، با بیان این که ارتش ولایی یکی ازمؤلفه های اقتدار 
ملی است، نامگذاری روز ارتش را فرصتی برای پاسداشت مجاهدت ها و رشادت های 
فرزندان شجاع این مرز و بوم دانست که در نظام جمهوری اسامی ایران از عظمت و 

شأن و شوکت بالایی برخوردارند.
امیری به دوراندیشــی و آینده نگری حضرت امام)رضوان الله  علیه( در حفظ حرمت و ابقای 
این نهاد نظامی و  نامگذاری ارتش با عنوان »ارتش مکتبی« اشــاره و خاطرنشــان کرد: وجود 
ارتش و سایر قوای مسلح ضامن حفظ تمامیت ارضی کشور است که سبب شده است بر خلاف 
جنگ های 200 سال گذشته که منجر به جدایی بخش هایی از کشورمان شد، در جنگ تحمیلی 

حتی یک وجب از خاک وطنمان از دست نرود.
رئیس شورای تأمین استان فارس تصریح کرد: امنیت امروز کشور مرهون تلاش و جانفشانی 
نیرو های مســلح در تمامی یگان ها اســت و ما باید برای این نعمت عظیم الهی خدای منان را 

شاکر باشیم.
وی افزود: قدرت بازدارندگی نیروهای مسلح همچون سدی استوار در برابر طمع ورزی دشمنان 
برای تجاوز به خاک ایران اسلامی ست و به یمن اقتدار نیروهای مسلح، ایران در سطح بین المللی 

دارای قدرت چانه زنی ست و در برابر زیاده خواهی دشمنان، با صلابت می ایستد.
امیری با گرامیداشت یاد و خاطره فرمانده رشید ارتش جمهوری اسلامی، شهید علی صیاد 
شیرازی، وی را نمونه ای برجسته در شجاعت و ایمان و اقتدار دانست که در میان نیروهای جان 

بر کف ارتش جمهوری اسلامی ایران وجود دارد.
وی اضافــه کرد: تاریــخ پرافتخار ارتش جمهوری اســلامی ایران، سرشــار از این نمونه  
رشادت هاســت که امنیت و آسایش کنونی را برای نســل های حاضر و آینده کشور به ارمغان 

آورده است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسامی استان فارس: 

مؤسسات قرآنی مورد حمایت قرار خواهند گرفت
  شیراز- خبرنگار کیهان:

مهدی رنجبر مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسامی و دبیر شورای فرهنگ عمومی 
استان فارس در نخستین نشست کارگروه شــورای توسعه فرهنگ قرآنی 1404 با 
تاکید بر ترویج و توســعه فرهنگ قرآنی با استفاده از ظرفیت های فرهنگی، ادبی و 
هنری، گفت: مؤسسات قرآنی با توجه به طرح های و ایده های نو و خاقانه و پرداختن 

به رویکرد محتوا محوری، مورد حمایت قرار خواهند گرفت.
 دبیر شورای فرهنگ عمومی استان فارس، ترویج و توسعه فرهنگ قرآنی با استفاده ظرفیت ها 
فرهنگی، ادبی و هنری را از اهم راه های پرداختن به دستورات و محتوی کتاب آسمانی مسلمانان 
دانســت و گفت: از این طریق می توان مفاهیم و داشــته های ارزشمند معنوی و دینی قرآن را 
برای نسل امروز به روزرسانی کرد و توسط هنرهای نمایشی، تجسمی، موسیقی، شعر و ادبیات، 
داســتان و کتاب و ســینما و به ویژه رسانه های نوین با رویکرد محتوا محوری در کنار تلاوت و 

فعالیت های آموزشی گسترش داد.

تمیزی، نظم و امنیت بافت تاریخی شیراز 
مورد تحسین مقام شهری آمریکای جنوبی 

شیراز- خبرنگار کیهان:
در ماقات محمدحسن اسدی با مدیر ارشد اجرائی انجمن شهرداری های برزیل که 
تمیزی، نظم و امنیت بافت تاریخی شیراز مورد تحسین مقام شهری آمریکای جنوبی 
قرار گرفته بود، بر حضور فعال شیراز در نشست آتی انجمن شهرها و شهرداری های 

بریکس پاس تأکید شد.
دیپلماسی فعال و گسترش روابط مدیریت شهری شیراز با کشورهای دوست، خواهرخوانده 
و شهرهای مختلف دنیا، تداوم دارد و تبادل دانش و تجربه در حوزه های مختلف مدیریت شهری 
و کنشــگری فعال در حوزه دیپلماســی عمومی و شــهری از اهداف مهم مراودات بین المللی 

شهرداری شیراز است.
مدیریت ارشــد شهری شیراز در حوزه ارتباطات بین المللی و ارتقای جایگاه این کلان شهر 
گام های جدی برداشته است که در این راستا ملاقات شهردار شیراز با ادواردو تادئو پریرا مدیر 

ارشد اجرائی انجمن شهرداری های برزیل گامی در این زمینه بود.
  وی همچنین به جایگاه بین المللی مدیریت شهری این کلان شهر اشاره و عنوان کرد: شیراز 
علاوه بر ارتباط پویا و فعال با چندین شهر دنیا در قالب روابط خواهرخواندگی و دوستی، به عنوان 
تنها کلان شــهر ایرانی عضو هیئت مدیره اتحادیه شهرهای تاریخی جهان و عضو هیئت مدیره 
متروپلیس )انجمن کلان شهرهای جهان( فعالیت می کند و در سازمان های دیگری نظیر سازمان 
شهرهای هوشمند پایدار،  سازمان شهرها و پایتخت های اسلامی و همچنین انجمن شهرها و 

شهرداری های بریکس پلاس عضویت دارد.

شروع تعمیرات اساسی منطقه نفتی پارسیان
شیراز- خبرنگار کیهان:

مدیرعامل، اعضای هیئت مدیره و جمعی از رؤســای ستادی از منطقه عملیاتی 
پارسیان بازدید نمودند.

مدیرعامل، اعضاء هیئت مدیره و جمعی از رؤســای ستادی، در بازدید از منطقه عملیاتی 
پارســیان، ضمن برگزاری نشســت با کارکنان منطقه در نواحی تابناک و ایثار، روند تعمیرات 

اساسی در حال انجام را نیز مورد بررسی و پایش قرار دادند.
مهندس سید محمود میرباقری، مدیرعامل شرکت زاگرس جنوبی، از زحمات کارکنان در 
ســال گذشــته به عنوان عاملی کلیدی در اعتلای شرکت متبوعش نام برد و با اشاره به تعهد و 
توانمندی های کارکنان، تداوم دستاوردهای ارزنده فنی و عملیاتی و ارتقاء جایگاه شرکت متبوعش 

در سال جاری را بیش از پیش در دسترس دانست.

عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس شورای 
اسامی گفت: وزیر دفاع عربســتان با معظم رهبری هم دیدار کرد که 
این نشان دهنده عزم عربســتان برای باز کردن صفحه جدید در روابط 

دوجانبه است.
علاءالدین بروجردی، عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با 
اشاره به حضور وزیر دفاع عربستان در ایران و دیدار او با رهبر معظم انقلاب گفت: 
وزیر دفاع عربستان، ولیعهد دوم عربستان است، یعنی سومین شخصیت برجسته 
این کشور محسوب می شود و با توجه به اینکه حامل پیام پادشاه عربستان برای 

مقام معظم رهبری بود طبیعتا با یک ماموریت ویژه به تهران آمد. 
وی با اشــاره به دیدار وزیر دفاع عربستان با رئیس جمهور و رئیس ستاد کل 
نیروهای مسلح اظهار کرد: وزیر دفاع عربستان با معظم رهبری هم دیدار کرد که 
این نشان دهنده عزم عربستان برای باز کردن صفحه جدید در روابط دوجانبه است.
عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس افزود: با توجه به 
اینکه بارها اعلام کردیم سیاســت جمهوری اسلامی ایران داشتن رابطه خوب با 
همه همسایگان است و عربستان هم یکی از مهم ترین کشورهای همسایه جمهوری 
اســلامی ایران محسوب می شود، از این سفر استقبال شد و ما هم متقابلًا همین 
سیاست را دنبال می کنیم که این روابط گسترش یابد و به بهترین شکل جلو برود.
بروجردی تصریح کرد: طبیعتا منطقه خلیج فارس متعلق به کل کشــورهای 
دارای ســاحل در این آبراهه بســیار مهم بین المللی اســت، از این رو افزایش این 
روابط می تواند منشــأ تحولات مهمی در منطقه باشد که امیدوار هستیم که این 
ایده ها بتواند جامه عمل بپوشاند و ما شاهد تحول مهم در روابط دو کشور باشیم.

به گزارش ایرنا، وی گفت: البته برخی کشورها هستند که علاقه مند نیستند 
این اتفاقات در روابط دو کشــور واقع شــود، اما چون اراده مسئولان دو کشور بر 
داشــتن روابط خوب دوجانبه اســت، طبیعتا ما شــاهد آغاز این تحول در همه 

زمینه ها خواهیم بود.
نماینده مردم رشت در مجلس:

معیشت مردم 
نباید به میز مذاكره گره بخورد

نماینده مردم رشت در مجلس شورای اسامی با اشاره به اینکه برخی 
جریان ها در داخل و خارج از کشور سعی دارند همه مشکات اقتصادی 
را به مذاکره با آمریکا گره بزنند، تصریح کرد: این نگاه، خطرناک و اشتباه 
اســت. کشور ما ظرفیت های عظیمی دارد که اگر به درستی فعال شوند، 
بسیاری از گره ها را می توان بدون اتکا به بیگانگان باز کرد. معیشت مردم 

نباید به میز مذاکره گره بخورد.
جبار کوچکی نژاد، نماینده مردم رشت در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو 
با مهر بر لزوم واقع بینی در قبال روند مذاکرات جمهوری اســلامی ایران و ایالات 
متحده آمریکا تأکید کرد و گفت: تجربه های ســال های گذشته نشان داده که نه 
می توان به این مذاکرات دل بست و آن را راه حل نهائی تمام مشکلات کشور دانست 
و نه باید به گونه ای بدبین بود که هرگونه گفت وگو را بی فایده یا مضر تلقی کرد.

وی افزود: واقعیت این اســت که آمریکا به  عنوان کشــوری که در سال های 
گذشته بدعهدی های متعددی نسبت به ملت ایران داشته، نمی تواند شریک قابل 
اعتمادی در عرصه سیاســی باشــد. از سوی دیگر، ایران به  عنوان کشوری مقتدر 
در منطقه، همواره نشان داده که اهل منطق و گفت وگو است، اما این گفت وگوها 
باید با حفظ عزت، منافع ملی و خطوط قرمز نظام جمهوری اسلامی صورت گیرد.
کوچکی نژاد با اشاره به اینکه برخی جریان ها در داخل و خارج از کشور سعی 
دارند همه مشــکلات اقتصادی را به مذاکره با آمریکا گره بزنند، تصریح کرد: این 
نگاه، خطرناک و اشتباه است. کشور ما ظرفیت های عظیمی دارد که اگر به درستی 
فعال شــوند، بسیاری از گره ها را می توان بدون اتکا به بیگانگان باز کرد. معیشت 

مردم نباید به میز مذاکره گره بخورد.
نماینده مردم رشت در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: در سال های گذشته، 
دیدیم که برجام با تمام تبلیغاتش، دستاورد اقتصادی ملموسی برای مردم نداشت. 
تحریم ها نه تنها برداشته نشدند، بلکه در دوره های بعد تشدید هم شدند. این تجربه 
تاریخی به ما می گوید که نمی توان چشم امید به لبخند مقامات آمریکایی دوخت.

وی تأکید کرد: دولت و دستگاه دیپلماسی باید در چارچوب سیاست های کلان 
نظام حرکت کنند. مقام معظم رهبری هم بارها تأکید کرده اند که مذاکره به  عنوان 
یک ابزار می تواند در مواقعی به کار گرفته شود، اما نباید به  عنوان تنها راه حل تلقی 
شــود. کشور ما باید روی پای خود بایســتد، تولید داخلی را تقویت کند، اقتصاد 

مقاومتی را جدی بگیرد و ظرفیت های داخلی را بالفعل کند.
کوچکی نژاد گفت: در روند مذاکرات باید عزت، حکمت و مصلحت جمهوری 
اسلامی رعایت شود و هرگونه توافق احتمالی باید با نظارت دقیق مجلس و سایر 
نهادهای قانونی کشــور صورت گیرد. وی اظهــار کرد: اگر مذاکره با هدف تأمین 
منافع ملی باشد، قابل قبول است، اما اینکه کشور را معطل نتیجه مذاکره کنیم و تا 
حصول نتیجه از ظرفیت های داخلی غفلت بورزیم، ظلم به مردم و نسل آینده است.

استاندار یزد عنوان کرد

نقش مؤثر نیروگاه خورشیدی چادرملو 
در جبران ناترازی های انرژی

یزد- خبرنگار کیهان: 
نیروگاه خورشیدی چادرملو که با سرمایه ای معادل ۲۳0 میلیارد تومان 

راه اندازی شده، تأثیر محسوسی در بهبود تراز انرژی کشور دارد.
محمدرضا بابایی استاندار یزد با بیان این مطلب و اشاره به تأثیر افتتاح نیروگاه 
خورشیدی چادرملو در کمک به رفع ناترازی ها و توسعه انرژی های تجدیدپذیر در 
کشور، اظهار داشت: این نیروگاه تأثیر مستقیمی در جهت رفع ناترازی های بخش 
انرژی کشور دارد. وی، از اجرای سه پروژه جدید در حوزه انرژی های تجدیدپذیر 
در این استان خبر داد که در صورت بهره برداری کامل، مجموعاً ۳ هزار مگاوات به 

ظرفیت تولید برق کشور افزوده خواهد شد.
بابایی گفت: استان یزد با بهره مندی از ۳۳00 ساعت تابش خورشید در طول 
ســال، از موقعیتی ممتاز برای توســعه نیروگاه های خورشیدی برخوردار است و 
همین ظرفیت، فرصت مناسبی برای سرمایه گذاری در این حوزه ایجاد کرده است.

استاندار یزد افزود: تاکنون سه سرمایه گذار برای ایجاد نیروگاه های تجدیدپذیر 
در مناطق مختلف استان اعلام آمادگی کرده اند که طبق برآوردها، طی یک تا دو 
سال آینده در مجموع ۳ هزار مگاوات به شبکه تولید برق کشور افزوده خواهد شد.

وی همچنین به دغدغه وزارت صنعت، معدن و تجارت درخصوص استفاده از 
ظرفیت مدیریتی بومی در استان ها اشاره کرد و گفت: تأکید وزیر بر کاهش مدیران 
پروازی و بومی سازی مدیریت در یزد، گام مهمی در مسیر بهره گیری از استعدادهای 
محلی است که خوشبختانه مورد استقبال مسئولان استانی نیز قرار گرفته است.

دبیرکل کتائب سیدالشهدا عراق: 

جنایت آمریکا در یمن، تکرار سناریوی مشترک 
با رژیم صهیونیستی است

قم- خبرنگار کیهان:
دبیرکل کتائب سیدالشــهدا عراق ، در واکنش به حمله هوائی ارتش 
آمریکا به بندر رأس عیســی در یمن که منجر به شهادت شمار زیادی از 
غیرنظامیان شد، این اقدام را بخشی از راهبرد هماهنگ و مستمر میان 

واشنگتن و تل آویو برای تضعیف ملت های مستقل دانست.
ابوالاء الولائی، در بیانیه ای که در شبکه اجتماعی ایکس منتشر شد، این حمله 
را »جنایتی تمام عیار« توصیف کرد که چهره واقعی اشغالگران آمریکایی را بیش 
از پیش آشــکار می سازد. الولائی با اشاره به شباهت های آشکار این حمله با آنچه 
طی ماه های اخیر در غزه رخ داده، تأکید کرد: ایالات متحده و رژیم صهیونیستی، 
بی هیچ ملاحظه انســانی یا حقوقی، پروژه مشترکی برای نابودی اراده ملت ها در 
پیش گرفته اند؛ پروژه ای که با بمباران شهروندان غیرنظامی، تلاش دارد ملت ها را 
به زانو درآورد. وی با تمجید از استقامت مردم یمن، افزود: یمن تنها نیست. ملتی 
که با ایمان و صلابت بر ســرزمین خود ایســتاده، شکست ناپذیر خواهد ماند. این 
ملت به پشتوانه باور و پایداری اش، از دل هر فاجعه ای سربلند بیرون خواهد آمد.

بروجردی: 

حضور وزیر دفاع عربستان در ایران
 نشان دهنده عزم این كشور 

برای گسترش روابط دوجانبه است

نشست سران قوا 
به میزبانی رئیس جمهور برگزار شد

طحان نظیف در نشست خبری:

شعار سال یک مأموریت ملی است 
كه پشتوانه قانون اساسی دارد

خطیب جمعه شیراز:

امت واحده باید در مقابل تجاوز صهیونیست ها به مرزهای اسلامی بایستد

آیت الله فاضل لنکرانی: 

مشركین با جنبه اجرائی و حکومتی دین مشکل دارند، نه با ابلاغ دین 

نگهبان  عضو حقوقدان و سخنگوی شورای 
با بیان اینکه »سرمایه گذاری برای تولید« مبتنی 
بر اصول متعدد قانون اساسی است، تصریح کرد: 
شعار سال که از سوی رهبر معظم انقاب تعیین 
شد، یک ماموریت ملی است که پشتوانه قانون 

اساسی دارد.
نخستین نشســت دکتر  هادی طحان نظیف، عضو 
حقوقدان و ســخنگوی شورای نگهبان با خبرنگاران و 
اصحاب رســانه در سال ۱۴0۴، صبح شنبه در شورای 

نگهبان برگزار شد.
طحان نظیف در این نشســت خبری درباره طرح 
»اصــلاح قانون مجــازات قاچاق اســلحه و مهمات و 
دارندگان ســلاح و مهمات غیرمجاز« اعلام کرد: این 
طرح چند باری بین مجلس شورای اسلامی و شورای 
نگهبان در رفت و آمد بود. ابهامات و ایراداتی نسبت به 
این طرح وجود داشــت. با اصلاحاتی که اخیراً مجلس 
انجام داد، اشــکالات و ابهامات برطرف شد و نسبت به 
آن ابهام و ایرادی وجود ندارد؛ لذا این مصوبه می تواند 

فرآیند ابلاغش را طی کند.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای نگهبان، وی 
در ادامه از تایید لایحه »الحاق دولت جمهوری اسلامی 
ایــران به موافقتنامه وین درباره تاســیس طبقه بندی 
بین المللــی عناصــر تصویــری علائــم و موافقتنامه 
استراسبورگ درباره طبقه بندی بین المللی اختراعات« 
خبر داد و گفت: این مصوبه نیز با بررســی هایی که ما 
در شورای نگهبان داشتیم، خلاف موازین شرع و قانون 
اساسی شناخته نشــد. عضو حقوقدان شورای نگهبان 
درخصوص لایحه »اجازه افزایش سهام سرمایه دولت 
جمهوری اســلامی ایران در بانک بین المللی ترمیم و 
توســعه )آی. بی. آر. دی( و شــرکت مالی بین المللی 
)آی. اف. ســی( از مؤسســه های وابسته به گروه بانک 
جهانی« نیز بیان کرد: این مصوبه هم با بررســی هایی 
که ما در شــورای نگهبان داشتیم، خلاف موازین شرع 

و قانون اساسی شناخته نشد.

وی درباره لایحه »موافقتنامه بین دولت جمهوری 
اســلامی ایران و دولت ژاپن درباره کمک و همکاری 
متقابــل اداری در امور گمرکــی« هم عنوان کرد: این 
لایحه نیز با بررسی هایی که در شورای نگهبان داشتیم، 
خلاف موازین شــرع و قانون اساســی شناخته نشد و 

می تواند فرآیند ابلاغش را طی کند.
طحان نظیــف از تایید لایحه »ارجاع اختلاف بین 
بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران و دولت جمهوری 
کره به داوری« نیز خبر داد و اظهار کرد: این مصوبه هم 
با بررسی هایی که ما در شورای نگهبان داشتیم، خلاف 
موازین شــرع و قانون اساسی شناخته نشد و می تواند 

فرآیند ابلاغش را طی کند.
سخنگوی شورای نگهبان درباره لایحه »اصلاح ماده 
۸۷ قانون مدیریت خدمات کشــوری« نیز گفت: بنده 
قبلًا توضیحاتی نســبت به نظر شورای نگهبان درباره 
ایــن مصوبه داده ام؛ مبنی بر اینکــه ما ابهام و ایرادی 
نسبت به این مصوبه نداریم، اما چون نظر هیئت عالی 
نظارت بر حسن اجرای سیاست های کلی نظارت را در 
این رابطه دریافت کردیم، مغایرت را در همان زمان به 

مجلس اعلام کردیم.

وی در ادامه از تایید »اساسنامه مرکز نظام ایمنی 
هســته ای کشور« و اصلاح دو اساســنامه دیگر یعنی 
»اساســنامه صندوق توسعه شــبکه تار )فیبر( نوری« 
و »اساســنامه سازمان توســعه و سرمایه گذاری پارک 
فناوری پردیس« خبر داد و گفت: این اساســنامه ها از 
ســوی دولت ارسال شده بود. با بررسی هایی که ما در 
شورای نگهبان داشــتیم، خلاف موازین شرع و قانون 

اساسی شناخته نشدند و می توانند ابلاغ شوند.
طحان نظیــف همچنین خبر داد که ۴ اســتعلام 
صورت گرفته از ســوی دیوان عدالت اداری در دستور 
کار فقهای شورای نگهبان قرار داشت که به آنها پاسخ 
داده شــد و در این باره توضیح داد: اینها مواردی است 
که شهروندان شکایاتی نسبت به مصوبات دستگاه های 
اجرائی و عمومی دارند. آنها شــکایات خودشان را در 
دیــوان عدالت اداری ثبت می کننــد. آن مواردی که 
ادعای خلاف شــرع شــده از فقهای شــورای نگهبان 

استعلام صورت می گیرد.
ســخنگوی شورای نگهبان ابتدا در پاسخ به سؤال 
خبرنگار خبرگزاری صدا و ســیما درخصوص کارویژه 
شــورای نگهبــان در رابطــه با شــعار ســال یعنی 

سرمایه گذاری برای تولید اظهار داشت: بنده اخیراً در 
مطلبی عرض کردم که شــعار سال که از سوی رهبر 
معظم انقلاب تعیین شــد، یک ماموریت ملی است که 
پشتوانه قانون اساســی دارد. در آن مطلب مستندات 
قانون اساســی این موضوع را هم ذکر کردم که عمدتاً 
اصول اقتصادی قانون اساســی بود؛ یعنی اصول سوم، 

چهل و سوم، چهل و چهارم، چهل و هشتم و...
وی ابراز امیدواری کرد که همه در راستای تحقق 
سرمایه گذاری برای تولید تلاش کنند و ابراز داشت: در 
صورتی که نیاز به اصلاح قوانین یا وضع قوانین جدید 
در این رابطه باشــد، ما در بررسی های خودمان درباره 
مصوبات به اصول مرتبط با این موضوع در قانون اساسی 

توجه خواهیم داشت.
طحان نظیــف در پاســخ به ســؤالی درباره لوایح 
پالرمــو و CFT گفت: مصوبه ای که در دســتور کار 
مجمع تشــخیص مصلحت نظام قرار می گیرد، رفت و 
آمد هایی نســبت به آن بین مجلس شورای اسلامی و 
شــورای نگهبان صورت گرفته و بعد از اصرار مجلس 

برای تصمیم گیری به مجمع ارجاع داده شده است.
ســخنگوی شــورای نگهبان ادامه داد: لذا در این 
فرآیند اخذ نظر مشورتی از شورای نگهبان پیش بینی 
نشده است؛ چون شورای نگهبان قبلًا نظرش را نسبت 
به مصوبه اعلام کرده اســت. اما نمایندگانی از مجلس 
و شــورای نگهبان در جلسات مجمع حضور می یابند. 
نمایندگان مجلس مصوبه را تبیین می کنند و نمایندگان 
شورای نگهبان نیز ایرادات را تشریح می کنند که عمدتاً 
بنده به عنوان ســخنگوی شورای نگهبان برای تشریح 

ایرادات در جلسات مجمع حضور پیدا می کنم.
طحان نظیف البته عنوان کرد که فقهای شــورای 
نگهبان نیز در جلسات اختلافی )در مواردی که مصوبه 
مورد اختلاف مجلس و شــورای نگهبان بوده اســت( 
عضو مجمع هستند و در جلسات حضور پیدا می کنند، 
 بــه اظهارنظــر می پردازند و در رای گیری مشــارکت 

دارند.

شیراز- خبرنگار کیهان:
 آیت الله لطف الله دژکام ، امام جمعه شیراز، در 
خطبه های نماز جمعه شیراز منویات رهبر معظم 
انقاب را در مورد فلسطین یادآور شد و گفت: 
طبق فرموده معظم له باید امت سازی کنیم. برخی 
می خواهند خود را کنار بکشند و فقط ایران اقدام 
کند؛ ما از جنگ ترسی نداریم و جنگ طلب هم 
نیستیم اما آیا یک نیروی مسلح می تواند به جای 
همه نیروهای مسلح امت اسامی کار کند؟ خیر 
نمی شود و اینکه رهبر انقاب فرمودند امت سازی 

کنید، کاما یک بحث منطقی است.
دژکام تصریح کرد: امت واحده باید در مقابل تجاوز 
صهیونیست ها به مرزهای اسلامی بایستد اما متأسفانه 

مشــاهده می کنیم اطراف فلسطین و کشورهایی که 
همسایه آن هســتند، هیچ واکنشی نشان نمی دهند 
و رؤســای این کشورها دغدغه آزادسازی فلسطین را 
ندارند لذا باید این ها را به ســمتی بیاوریم که واکنش 

مناسبی نشان دهند.
امام جمعه شــیراز در عین حــال گفت: به نظر 
می رســد این تلاش برای امت سازی و جایگاه درست 
کردن برای امت اسلامی در سطح بین الملل در حال 
شــکل گیری است و پیام این رفت و آمدها و جلسات 
این است و هر کس به هر شکلی می تواند باید به این 
جهــت کمک دهد تا امت واحده جان بگیرد نه اینکه 

فقط ملت ایران جور همه را بکشد.
عضــو مجلس خبرگان رهبری بیان کرد: در دنیا 

حکومت واحد جهان اسلامی با رهبری امام زمان)عج( 
این گونه شکل نمی گیرد و باید همه بیایند. این زنده 
شــدن و زنده کردن امت تلاش چند ماهه  اســت که 
رهبری شــروع کرده اند و گام هایی در این راستا دارد 
برداشته می شــود و مســلما ایران این نقش آفرینی 
بــرای بیداری و همراهی دیگــران را انجام می دهد و 
 این کاری اســت که همه ما باید هم درک و حمایت 

کنیم.
خطیب جمعه شــیراز در پایان ســخنان خود با 
یادآوری اینکه رهبر معظم انقلاب درباره فلســطین 
راهکار ارائه دادند که خود مردم فلســطین رأی داده 
و حکومت درســت کنند، گفت: این پیشنهادی است 
که هیچ کس نمی تواند بگوید غیر دموکراتیک اســت 

و کاملا با منطق همه جور اســت. اینکه هر کســی 
مال فلسطین نیست، برود و خود فلسطینی ها اعم از 
مســلمان، مسیحی و یهودی حکومت تشکیل دهند، 
دموکراتیک اســت و کسی نمی تواند بگوید با حقوق 
بشر و دموکراسی جور نیست ولی همین موضع گیری 
رهبری آن ها را محکوم کرده و مشخص است که خود 
آن ها با دموکراسی مشکل دارند و وقتی دموکراسی به 
نفع آمریکا باشد، خوب است اما به نفع مسلمانان باشد، 
خوب نیســت و این عقیده آن هاست و باطن خود را 
نشان می دهند لذا معلوم است دموکراسی شعار پوچی 
بــرای فریب ملت ها بــود و نهایت قضیه چیز دیگری 
خواهد بود و امیدواریم همه بتوانیم در این مسئله هم 

به وظایف خود به خوبی عمل کنیم.

قم- خبرنگار کیهان:
 شکل گیری این نظام و انقاب در حد معجزه 
بود با آن شــرایطی که رژیم پهلوی داشت اصا 
چنین حادثه ای غیر قابل تصور بود؛ اگر انقاب 
اسامی نبود مگر امروز اثری از مسجد و محراب 

و قرآن و دین بود؟
 آیت الله محمدجواد فاضل لنکرانی در جمع اساتید، 
فضلا و طلاب در مرکز فقهی ائمه اطهار)ع( قم گفت: 
انقلاب اســلامی تولد یافته از حــوزه علمیه و به بیان 
دیگر مولود دین اســت، مسئولین اجرائی و سران قوا 
باید مستمراً گزارش دستاوردها و پیشرفت های انقلاب 
را بدهند و آســیب ها را نیز بیان کنند اما مراکز علمی 
و نخبــگان هم باید به مقتضای وظایف علمی و دینی 

خود مسائل انقلاب را دنبال کنند.
رئیس مرکز فقهی ائمه اطهار)ع( افزود: همان طور 

که انزال کتب و ارســال رسل عنایت خدا بود انقلاب 
اســلامی ایــران نیز حقیقتــاً عنایت خــاص خدا بر 
 مردم ایران و بشــریت معاصر بود کــه نیاز به تبیین 

دارد.
عضو جامعه مدرســین حوزه علمیه قم ادامه داد: 
واقعا شــکل گیری این نظام و انقــلاب در حد معجزه 
بود؛ با آن شرایطی که رژیم پهلوی داشت اصلا چنین 
حادثه ای غیر قابل تصور بود اما این قدرت دین بود که 
مردم را اینچنین پای کار نظام و شــکل گیری آن قرار 
داد چرا که دین الهی پیوند عمیق با فطرت بشر دارد.
آیــت الله فاضل لنکرانی گفت: امام راحل از قدرت 
دین استفاده کرد و فریاد رسای ایشان که توجه آحاد 
مــردم را به خود جلب نمود این بود که دین در خطر 
زوال و نابودی اســت. مردم اولین صدایی که شنیدند 
همیــن بود؛ امام فریــاد دین را برآورد و این ســیل 

 خروشــان مردمی برای یک هدف مشترک به میدان 
آمدند.

وی افزود: با شکل گیری انقلاب اسلامی یک بعد از 
ابعاد مستور دین احیا شد و آن نگاه جامع به دین بود؛ 
امام راحل مسئله ولایت و حکومت خدا را مطرح کرد، 
اینکه هیچ موجودی بر بشر ولایت ندارد مگر خداوند یا 
کسانی که از سوی خدا تعیین شده اند، امام راحل)ره( 
مردم و نظرات آنان را در امر حکومت سهیم کرد و کلا 
یک نوع جدیــد از حکومت ارائه کردند که اصلا نظیر 

ندارد، این کار تنها از یک فقیه برمی آید.
رئیس مرکز فقهی ائمه اطهار)ع( با انتقاد از کسانی 
که قائل به جدایی دین از سیاســت و حکومت هستند 
تاکید کرد: کســانی که معتقدند اسلام حکومت ندارد 
تامــل جدیدی در قرآن کنند، قــرآن کریم تاکید بر 
اقامه دین می کند، دو رســالت مهم انبیا یکی تبیین 

دیــن و دوم اقامــه دین در جامعه بوده اســت، آنچه 
تحملش برمشرکان ســنگین بود این حقیقت اجرای 
دین و تشکیل حکومت دینی بود نه صرف بیان دین، 
امام راحل )ره( واقعا این حقیقت را با تشکیل حکومت 

دینی برای جامعه و بشر امروز آشکار کرد.
وی در پایــان گفت: با انقلاب اســلامی اســلام 
مجــددا به دنیا ارائه شــد، لذا باید انصاف داشــت و 
دور شــدن برخــی جوانــان از دین را معلــول نظام 
اســلامی ندانیم، ضعف مدیریت و عملکرد مســؤلین 
و سوءاســتفاده فرصت طلبان که ربطــی به حکومت 
دینی نــدارد امروز فضای مجازی هیولایی شــده که 
هیــچ خانواده ای را ســالم نمی گذارد، لــذا نباید این 
قضاوت نادرست را انجام داد؛ اگر انقلاب اسلامی نبود 
 مگر امروز اثری از مســجد و محــراب و قرآن و دین

بود؟

رئیس سازمان انرژی اتمی:

تعداد رادیوداروهای كشور از مرز ۷۰ عبور كرده است

سرلشکر سامی:

ارتش و سپاه در جایگاهی هستند كه می توانند برای همدیگر فدا شوند

رئیس ســازمان انرژی اتمــی گفت: تعداد 
رادیوداروها امروز با تولید ۳ رادیوداروی جدید 
از رقم ۷0 عبور کرد و حدود ۲0 رادیوداروی دیگر 
در مســیر تحقیقات در فازهای آزمایشگاهی و 
بالینی قرار دارد؛ تمرکز بر این بوده است که این 
اثربخشی  رادیوداروها در بخش درمان حداکثر 
بدون عوارض جانبی داشــته باشند و در بخش 
تشــخیصی افزایش قدرت تشخیص را مدنظر 

داشتیم.
محمد اســلامی، رئیس ســازمان انرژی اتمی در 
گفت وگویی با بیان اینکه فناوری هســته ای موضوعی 
گســترده و فراگیر است، گفت: این موضوعی است که 
تأثیرهای بسیار زیادی در کیفیت زندگی مردم به ویژه 

در علوم و فنون پیشرفته دارد.
وی در ادامه بیان کرد: ما در سازمان انرژی اتمی 

ایران ایــن راهبرد را اتخاذ کردیم که هرچه بیشــتر 
این ســرفصل های فناورانه را فعال کــرده و آنها را به 
ســامانه هایی تبدیل کنیم که به صورت پرشتاب تر در 
خدمت مردم قــرار بگیرد و مــردم بتوانند به صورت 

ملموس از این فناوری بهره مند شوند.
رئیس ســازمان انرژی اتمی با اشاره به اینکه یکی 
از محورهای اساســی تولید و توسعه رادیوداروها بوده 
اســت، اظهار کرد: تعداد رادیوداروهــا امروز با تولید 
۳ رادیــوداروی جدید از رقــم ۷0 عبور کرد و حدود 
20 رادیوداروی دیگر در مســیر تحقیقات در فازهای 
آزمایشگاهی و بالینی قرار دارد؛ تمرکز بر این بوده است 
که این رادیوداروها در بخش درمان حداکثر اثربخشی 
بدون عوارض جانبی داشته باشند و در بخش تشخیصی 

افزایش قدرت تشخیص را مدنظر داشتیم.
به گزارش مهر، اسلامی تصریح کرد: قاطعانه باید 

عرض کنم که رادیوداروهای اخیر در زمره اولین ها در 
دنیا اســت که ما در کنار چند کشور پیشرفته در دنیا 
به آن دست یافته ایم؛ این رادیوداروها به تازگی توسط 
رئیس جمهور رونمایی شد؛ ما این ظرفیت را گسترش 
می دهیم و ســهم قابل ملاحظه ای هم در بازار جهانی 
پیش رو داریم؛ در حال گســترش تعداد کشــورهایی 

هستیم که به آنها صادرات داریم.
وی ادامه داد: محور دوم در این حوزه با تأثیرگذاری 
مســتقیم بر زندگی مردم، مشتقات آب سنگین است؛ 
کار آزمایشــگاهی یا تولید ۳00 نــوع محصول آن تا 
امروز صورت گرفته اســت که یک تحول اساســی و 
دگرگون کننده در تولید دارو و درمان و دیگر بخش های 
صنعتی اســت؛ این امــر از آن جهت اهمیت دارد که 
تولید این مشــتقات در انحصار چند کشور خاص بوده 
اســت؛ آنچه در ایران با تحقیقات حاصل شــده است 

براساس تاییدیه آزمایشگاه های بزرگ و معتبر در دنیا 
از بهترین ها است.

رئیس ســازمان انرژی اتمــی گفت: امروز یکی از 
مشــخصات اصلی و نمونه های مهم این تولیدها کیت 
غربالگری نوزادان است که سال گذشته عرضه کردیم؛ 
یــک قطره خون نوزاد ۳ تــا ۷ روز با این کیت تا ۵۶ 
نوع بیماری متابولیک را شناســایی و معرفی می کند؛ 
 این خدمتــی بزرگ به جامع و نســل حاضر و آینده

است.
اســلامی همچنین خاطرنشــان کــرد: در بحث 
شتاب دهنده های خطی و دیگر شتاب دهنده ها و اساساً 
مولدهای پرتو در ۳0 سال گذشته با شبکه دانش بنیانی 
پیش رفتیم؛ یکی از نیازهای جامعه پزشکی در بخش 
درمان تأمین شده است؛ امیدواریم پشتوانه خوبی برای 

تأمین نیازها باشیم.

فرمانده کل سپاه پاسداران انقاب اسامی با 
بیان اینکه به وجود ارتش جمهوری اسامی ایران 
افتخار می کنیم گفت: اخوت و برادری و همدلی 
در بین ارتش و سپاه رشد بسیار محسوسی کرده 
است و ما در جایگاهی هستیم که می توانیم برای 
همدیگر فدا شــویم و این خیلی متعالی تر از آن 
اســت که ما با هم زندگی و هدف مشترکی را 

دنبال می کنیم.
سردار سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی در نشست هم افزایی فرماندهان 
ارشــد ارتش جمهوری اسلامی ایران و سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی، با اشــاره به فرا رسیدن 2۹ فروردین 
روز ارتش جمهوری اسلامی ایران و حماسه آفرینی های 
نیروی زمینی قهرمان، این روز را به فرماندهان و آحاد 
کارکنان ارتش جمهوری اسلامی ایران تبریک گفت و 
خاطرنشان کرد: به تعبیر مقام معظم رهبری »نیروی 

زمینی ستون فقرات و محور حرکت ارتش است.«
وی با اشاره به اینکه ارتش و سپاه همزاد یکدیگر 
هستند، گفت: ارتش جمهوری اسلامی ایران هم مانند 

سپاه پاســداران انقلاب اسلامی بعد از انقلاب و از بدو 
پیــروزی انقلاب به عنوان یــک حقیقت جدید و یک 
موهبت الهی در منظومه دفاعی کشورمان متولد شد. 
بنابراین ارتش جمهوری اسلامی ایران با سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی یک تولد همزمانی دارند؛ 2۹ فروردین 
روز ارتش و 2 اردیبهشت سالروز تاسیس سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی است و همه باید نسبت به این حقیقت 

آگاه باشیم.
فرمانده کل ســپاه با درود بــه ارواح تابناک همه 
شهدای انقلاب اسلامی و دفاع مقدس، به ویژه ۴۸هزار 
شهید ســرافراز ارتش جمهوری اســلامی ایران، ابراز 
داشــت: در این روزها که در ســالگرد شــهادت افسر 
رشید و فرمانده اســطوره ای و فراموش نشدنی تاریخ 
مجاهدت های این ســرزمین و امت اسلام، شهید امیر 
سپهبد علی صیاد شیرازی قرار داریم که واقعا در تقوا، 
اخلاق، نبــوغ، تدبیر، مدیریــت و در همه جنبه های 
معنوی، علمی و فکری یک افسر نمونه بودند، جا دارد 
به روح بلند و پرفتوح شهید صیاد شیرازی درود فرستیم.
سرلشــکر سلامی ادامه داد: شهید صیاد در دوران 

حیات و شهادت شــان تاثیرات عمیقی در تثبیت تفکر 
انقلابی و اعتقاد دینی در مجموعه همه نیروهای مسلح 
به ویژه در ارتش جمهوری اسلامی ایران داشتند. ایشان 

یکی از افتخارات بزرگ ایران و اسلام بودند.
وی با بیان اینکه گاهی ممکن اســت روی فلسفه 
وجودی دو ســازمان مستقل و مجزا به عنوان ارتش و 
ســپاه سؤالاتی مطرح شــود، تصریح کرد: خداوند در 
خلقت انســان هم این موضوع را تعبیه فرمودند؛ یعنی 
انسان دو دست، دو پا، دو چشم و دو گوش دارد و این 
یعنی اعضا و جوارح انسان هم دوگانه هستند. به عبارتی 
انســان با یک دست، یک چشم، یک گوش و یک پا به 
ســختی می تواند امورات خود را بگذراند ولی یک قلب 
دارد و یک مغز دارد، آنجایی که مرکز فرمان، معرفت، 
اندیشــه، احساس و شناخت است یکی است. اگر امت 
را به انســان تشبیه کنیم، قلب این امت همان ولی امر 
است و سپاه و ارتش نقش اعضا و جوارح دوگانه را در 

بدن انسان دارند.
فرمانده کل ســپاه خاطرنشان کرد: ارتش و سپاه 
خلقتشان و سرشتشان بر پایه ایمان است و این ایمان 

ذاتی است و جزو سرشت این دو نهاد محسوب می شود 
که بسیار با ارزش است.

سردار سرلشکر سلامی با بیان اینکه به وجود ارتش 
جمهوری اسلامی ایران افتخار می کنیم، گفت: اخوت 
و برادری و همدلی در بین ارتش و ســپاه رشد بسیار 
محسوسی کرده است و الحمدلله هرچه زمان می گذرد 
بــه برکت وجود فرماندهی معظــم کل قوا و قلب های 
مهربان و معرفــت عمیقی که بــرادران و فرماندهان 
عزیزمان در ارتش و سپاه دارند این اخوت و برادری در 
تمام ســطوح جاری است و ما در جایگاهی هستیم که 
می توانیم برای همدیگر فدا شویم و این خیلی متعالی تر 
از آن اســت که ما با هم زندگی و هدف مشــترکی را 

دنبال می کنیم.
بــه گزارش فــارس، وی در پایان اذعان داشــت: 
امروز روز خوشایندی بود که فرصت دیدار فرماندهان 
و برادران عزیزمان در ارتش جمهوری اســلامی ایران 
بــرای ما مهیا شــد. از درگاه خداوند متعال برای همه 
شــما و خانواده هــای محترمتان توفیق و ســلامتی 

مسئلت می کنیم.
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درمکتب امام

منافقین جدید
شــما هم همان منافقین هستید با صورت دیگر. به اسم دلسوزی 
برای مردم- همان طور که منافقین می کردند- به اســم دلسوزی برای 
کشــور، به اسم دلسوزی برای مردم، تضعیف می کنید هم قوه قضائیه 

را، هم قوه مجریه را و هم جمهوری اسلامی را.
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